



Warren Consolidated Schools

Creating Dynamic Futures through Student Achievement, High Expectations, and Strong Relationships

1.888.4WCS.KIDS
www.wcskids.net

ADMINISTRATION BUILDING

31300 Anita
Warren, MI 48093
586.825.2400

Board of Education

Susan G. Trombley, President
I. Susan Kattula, Vice President
Megan E. Papasian-Broadwell, Secretary
Carl Weckerle, Treasurer
Leah A. Berdy, Trustee
Susan M. Jozwik, Trustee
Brian White, Trustee

Robert D. Livernois, Ph.D.
Superintendent

May 12, 2021

Dear WCS Community,

The recent announcement from the state that masks do not have to be worn outdoors, as long as people remain socially distanced, works well for adults but not for children in a school setting, especially on an elementary playground.

For now, ALL our students are still required to wear a mask in school, on the playgrounds, and on our school buses, except for those specific outdoor athletic events as directed by the Michigan High School Athletic Association (MHSAA). As the weather warms, we will continue to monitor case counts, especially those among our children, and adjust our policies accordingly.

During the past year, I have monitored COVID case counts and community spread every day and am convinced that our continued low numbers throughout our schools are due to our students and staff doing a great job following the safety protocols. In fact, our school-related cases since last week continue to fall, and for now, it is important for us to stay the course. Here are the case counts since my last update:

Carleton Middle - 1 student
Community High - 1 student
Grissom Middle - 2 students
Harwood Elementary - 2 students
Mott High - 1 student
Siersma Elementary - 1 staff
Sterling Heights High - 1 student
Susick Elementary - 1 student
Willow Woods Elementary - 1 student

Please continue to review with your child that facial coverings, over the mouth and nose, are still required in our schools and ALL Warren Consolidated Schools property, including school buses and outdoor venues. I will update you accordingly as new information becomes available.

Please continue to stay safe and be healthy.

Sincerely,

Robert D. Livernois, Ph.D.
Superintendent

مايو/أيار 2021 12

، المجتمع WCS عزيزي

الإعلان الأخير من الدولة أن الأقنعة لا يجب أن ترتديه في الهواء الطلق، طالما أن الناس لا تزال بعيدة اجتماعيا، يعمل بشكل جيد للبالغين ولكن ليس للأطفال في بيئة المدرسة، وخاصة في ملعب ابتدائي

في الوقت الراهن، لا يزال مطلوبا من جميع طلابنا لارتداء قناع في المدرسة، في الملاعب، وعلى الحافلات مدرستنا، باستثناء تلك الأحداث الرياضية في الهواء ومع ارتفاع درجة حرارة الطقس، سنواصل رصد عدد (MHSAA) الطلق محددة وفقا لتوجيهات من قبل جمعية ميشيغان الرياضية المدرسة الثانوية الحالات، ولا سيما تلك المتعلقة بأطفالنا، وتعديل سياساتنا وفقا لذلك

وانتشار المجتمع كل يوم وأنا مقتنع بأن أعدادنا المنخفضة المستمرة في جميع أنحاء مدارسنا COVID خلال العام الماضي، قمت بمراقبة أعداد حالات ترجع إلى قيام طلابنا وموظفينا بعمل رائع بعد بروتوكولات السلامة. في الواقع، تستمر حالاتنا المتعلقة بالمدرسة منذ الأسبوع الماضي في الانخفاض، وفي الوقت الراهن، من المهم بالنسبة لنا أن نستمر في هذا المسار. فيما يلي عدد الحالات منذ آخر تحديث لي:

كارلتون ميدل - طالب واحد
ارتفاع المجتمع - 1 طالب
غريسوم ميدل - 2 طلاب
هاروود الابتدائية - 2 الطلاب
موت العليا - 1 طالب
مدرسة سيرسما الابتدائية - 1 موظف
ارتفاع الجنيه الاسترليني - 1 طالب
مدرسة سوسيك الابتدائية - طالب واحد
ويلو وودز الابتدائية - 1 طالب

يرجى الاستمرار في مراجعة طفلك أن أغطية الوجه ، فوق الفم والأنف ، لا تزال مطلوبة في مدارسنا وجميع ممتلكات مدارس وارن الموحدة ، بما في ذلك الحافلات المدرسية والأماكن في الهواء الطلق. وسوف تحديث لكم وفقا لذلك كما تصبح المعلومات الجديدة المتاحة

يرجى الاستمرار في البقاء آمنة وتكون صحية

اخلاص

روبرت د. ليفرنوا، دكتوراه
المشرف